## CKR – Partnering with Caritas Computer Workshop to organize the Computer and Communication Devices Recycling Event

To echo the government's environmental protection and e-waste reduction programs, CKR has partnered with Caritas Computer Workshop to organize the Computer and Communication Devices Recycling event in December 2021. CKR Project Teams are encouraged to donate used electronic devices in support of the Caritas's work.

The event was successfully held with all the enthusiastic support from colleagues. Items collected during the event would deliver to Caritas Computer Workshop for recovery, sorting, and recycling. Reusable e-wastes, after examination and refurbishment by grassroots teenagers taking computer coaching courses and job training, will eventually donate or resell at a reasonable price to the needy.

The event aims to support social enterprise with actions, encourage colleagues to reduce e-waste, promote 3R (Recycle, Reduce, Reuse) environmental protection principles, and more importantly, make technology accessible for the grassroots through donations of technology devices.

## 支援基層 中九龍幹線與明愛電腦工場合辦「電腦及電子儀器」捐贈活動

為響應環保及減少電子垃圾,中九龍幹線於 2021 年 12 月,夥拍「明愛電腦工場」舉辦「電腦及電子儀器」捐贈活動,呼籲員工捐出家中的舊電子產品,支持明愛電腦工場的工作。

捐贈活動在沿線同事熱心支持下順利舉辦。活動中收集到的物品,將送到「明愛電腦 工場」進行回收、分類、或由正在工場接受電腦軟硬件訓練課程及就職培訓的基層青 少年負責翻新及維修,最終轉贈或以低價轉售予有需要人士。

是次活動旨在以行動支持社企,鼓勵員工減少電子廢物,宣揚 3R (Recycle, Reduce, Reuse)環保原則,同時透過捐贈科技產品改善基層生活。





